

Sudan courses الدورات التدريبية السودان

From: ITPF (info@itpf.om)

To: everyone@itpf.om; 630a9cf869be4bc0b24d1a5c3a75b485@itpf.om;
e52285cdb5314b8f9cfbb70444c0f294@itpf.om; fealgerie.info@gmail.com; gfecr.ye@gmail.com;
contact@ftse.org.tu; k.pesetskaja@yandex.by

Cc: bod@itpf.om; committee@itpf.om; ayaheissa779@gmail.com; lidia888@yandex.ru;
khalidalquraini89@gmail.com

Date: Tuesday, 3 January, 2023 at 08:49 pm IST

،،، لافاضل الأعضاء الكرام

. الرجاء الاطلاع على المرفق أعلاه وتأكيده الاستلام ولكم جزيل الشكر والتقدير

Dear Members

Please see the attachment above and confirm your receipt.

note:

Registration in all courses is done by sending a letter from the local union, and the participation fee is paid directly in cash to the treasurer in Sudan before the start of the program or by transferring the amount through the bank account

Name: INTERNATIONAL TENT PEGGING FEDERATION

Country: OMAN

Bank: BANK MUSCAT - CORPORATE BRANCH

Swift Code: BMUSOMRXXXX

A/C No: 0423028839800027

Amount: 100

Currency: USD \$

Address: SULTANATE OF OMAN

*Please also ensure to bear all bank transaction charges. We should receive \$100 in full

Will be looking forward to your reply and confirmation.

Please contact us if you have any queries.

Best Regards

General Secretariat

الامانة العامة

International Tent Pegging Federation

الاتحاد الدولي لالتقاط الأوتاد

Tel: 00968-24-595965 ,

Fax: 00968-24- 210333

P.O.Box:832, Postal Code 111,

Sultanate of Oman

www.itpf.net

3/1/2023

Respected Members:

الأعضاء المحترمين:

Reference Qualifying for the final world Cup 2023, that will be held in Sudan (Group D) .

بالإشارة الى التصنيفات المؤهلة لنهائيات كأس العالم التي ستقام في جمهورية السودان الخرطوم (المجموعة د) .

- 1- Kindly be aware that we will be arranging the following courses during the period from the 18-20 January 2023 .

1- يرجى العلم بأنه سيتم عقد الدورات التالية على هامش البطولة خلال الفترة من 18-20 يناير 2023م

A- An international qualification course for referees for the golden and silver badges. (It is required that the participant should be a Rider or a local Judge in the Tent Pegging sport).

أ- دورة تأهيل دولية للحكام للشارتين الذهبية والفضية (يشترط أن يكون فارس النقاط أوتاد أو ممارس التحكيم المحلي في رياضة التقاط الاوتاد)

B- Coach Course as follow :

- International coach (must have national or international Qualifying course)
- Coach for Silver Badge (must have international certificate for coach).
- Coach for Gold Badge (must have silver badge).

ب- دورة مدربين للفئات التالية :-

- مدرب دولي (يشترط حصوله على دورة تأهيل مدربين دولية أو محلية)
- مدرب شارة فضية (يشترط حصوله على شهادة مدرب دولي من الاتحاد الدولي).
- مدرب شارة ذهبية (يشترط حصوله على الشارة الفضية).

C- Qualifying course for Veterinary.

ج- دورة تأهيل أطباء بياطرة .

Note: Those who wish to participate in the registration for any of the above courses should inform the ITPF about their participation, no later than the 15 January 2023, kindly note that the Fee's are USD \$100 for each participant for each Course.

عليه من يرغب بالمشاركة في الدورات المذكورة التسجيل عن طريق الاتحاد الوطني في مدة اقصاها 15 يناير 2023، علماً بأن رسوم الاشتراك 100 دولار أمريكي للشخص الواحد للدورة .

ملاحظة :-

Additional remarks:

- The courses will be held in Khartoum Hotel (Paradise Ahmed Khair Road)
- The ITPF will not bear the Tickets, Accommodation, Transportation, Food, or the cost of the Visa.
- The Full amount should be paid before the start of the course.

- سوف تقام الدورات في مدينة الخرطوم فندق (باراديس شارع أحمد خير)
- الاتحاد لا يتحمل مصاريف الإقامة والنقل والتغذية للمشاركين .
- يرجى دفع المبلغ قبل بداية الدورة .

